
 

Protokół nr X/2024 

z obrad X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

Data i miejsce odbywania sesji: 27 listopada 2024 roku od godz. 14:30 do godz. 15:23; 

sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Prabuty. 

Obrady sesji są nagrywane – zapis na płycie CD-R stanowi załącznik do protokołu i dokumentację 

archiwalną. 

Transmisja z obrad na żywo :  

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Anders 

2. Marek Beksa 

3. Tomasz Chodowiec 

4. Marcin Domagalski 

5. Grzegorz Gintowt 

6. Marcin Kłosiński 

7. Zbigniew Kondel 

8. Karol Koper 

9. Edyta Kossak-Czarnecka 

10. Paulina Kowalska 

11. Adam Kuncicki 

12. Anna Latopolska 

13. Jacek Mikołajków 

14. Tomasz Nadolski 

15. Paweł Panikowski 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji  Nr X/2024 z dnia 27  listopada  2024 roku. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady p. Marcin Domagalski. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji 

Rady Miejskiej w Prabutach. 

Ponadto w obradach sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz  p. Krzysztof Niziałek 

2. Zastępca Burmistrza p. Sylwia Tatara 

3.  Sekretarz p. Jędrzej Krasiński 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm


4. Skarbnik p. Monika Kuśmierska 

5.  Pełnomocnicy Burmistrza p. Palmira Trzcińska – Kowalska, p. Dorota Dłużeń  

i p. Wojciech Dołęgowski 

6.  Prezes ZGM p. Paweł Kapica 

7.  Prezes PEWIK p. Mariusz Kubich 

8. Kierownik MGOPS w Prabutach p. Ewa Tatara 

9.  Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego p. Anna Strzelczyk 

10.  Sołtys sołectwa Jakubowo p. Waldemar Kępka  

 i sołectwa Kołodzieje p. Bogusław Pajewski 

 

2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

Do zaproponowanego porządku sesji nie wniesiono zmian i przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.  

3. Przyjęcie protokołu nr IX z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 30 października 2024 

roku. 

4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na 

podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczpospolitej 

Polskiej, o stosunku Państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz 

gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe obejmują 

prowadzenie działalności pożytku publicznego oraz stowarzyszeniami jednostek 

samorządu terytorialnego, spółdzielniami socjalnymi, spółkami akcyjnymi i spółkami z 

ograniczoną odpowiedzialnością oraz klubami sportowymi będącymi spółkami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, będącego podstawą 

obliczania podatku rolnego na terenie Miasta i Gminy Prabuty na 2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty. 

11. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach.  

 

3. Przyjęcie protokołu nr IX z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 30 października 

2024 roku. 
Do protokołu nie wpłynęły uwagi, w związku z tym został przyjęty do akceptującej wiadomości. 

 

4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między 

sesjami. 

Burmistrz poinformował o: 

- odbytych 4 kolegiach, 

- 21 spotkaniach, 

- przyjęciu 24 interesantów, 

- otrzymaniu dotacji w wysokości 30 tys. zł za  wysoką pozycję w rankingu dot. obsługi 

Programu Czyste Powietrze, 

- udziale w posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Wspólnym Posiedzeniu Komisji  Stałych Rady 

Miejskiej w Prabutach, 



- spotkaniu w dniu 31.10.2024 r. z MKS Pogoń, 

-spotkaniu z dyrektorami szkół  SP. nr 2 w Prabutach i SP. Obrzynowo w sprawie budżetów, 

- spotkaniu z proboszczem i dyr. PCKiS w sprawie przedsięwzięć świątecznych, 

- spotkaniu w ramach Wschodniego Powiśla, 

- spotkaniu z wicewojewodą dot. finansowania inwestycji na ul. Przemysłowej z ZFRD, 

- spotkaniu z wójtem Ryjewa, 

- udziale w zgromadzeniu wspólników w ZUO w Gilwie, 

- spotkaniu z firmą DAM-ROB w wprawie planowanej inwestycji, 

- spotkaniu z mieszkańcami zatorza i z radnym z tego okręgu, 

- spotkaniu ze Starostą powiatu Kwidzyńskiego, radną Rady Powiatu Kwidzyńskiego p. Anną 

Strzelczyk i komendantem Komisariatu policji w Prabutach p. Karolem Kiziniewiczem, 

- udziale w debacie dot. MPZP Stary Kamień, 

- spotkaniu z Zastępcą Nadleśniczego Nadleśnictwa Susz, 

- spotkaniach dot. projektu budżetu, 

- spotkaniu z komendantem hufca p. Dylewskim, 

- spotkaniu z pracownikami MGOPS, 

- spotkaniu z sołtysami, 

- realizowanych inwestycjach. 

 

5. Wnioski i zapytania. 

Radny p. Zbigniew Kondel spytał o współpracę z SIM. 

Burmistrz odpowiedziała, że na  4 grudnia zaplanowano podpisanie umów z najemcami. 

Radny p. Grzegorz Gintowt spytał o termin realizacji inwestycji na Pogoni. 

Wiceburmistrz odpowiedziała, że zakończenie nastąpi do 20 grudnia. 

Radny p. Grzegorz Gintowt poprosił prezesa Pewiku o  informację dotyczącą stawki za wodę 

dla OSP Prabuty. 

Prezes p. Mariusz Kubich udzielił odpowiedzi, która została także skierowania do radnego 

pisemnie. 

Radny p. Zbigniew Kondel spytał czy PSP partycypuje w kosztach wody dla OSP. 

P. Mariusz Kubich odpowiedział, że to jest zadanie gminy. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Odpowiedzi zostały udzielone w punkcie 5. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi 

działającymi na podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w 

Rzeczpospolitej Polskiej, o stosunku Państwa do innych kościołów i związków 

wyznaniowych oraz gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe 

obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego oraz stowarzyszeniami 

jednostek samorządu terytorialnego, spółdzielniami socjalnymi, spółkami akcyjnymi i 

spółkami z ograniczoną odpowiedzialnością oraz klubami sportowymi będącymi 

spółkami. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych  przez  

p. Palmirę Trzcińską - Kowalską i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na 

podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczpospolitej 



Polskiej, o stosunku Państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz 

gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe obejmują prowadzenie 

działalności pożytku publicznego oraz stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego, 

spółdzielniami socjalnymi, spółkami akcyjnymi i spółkami z ograniczoną odpowiedzialnością 

oraz klubami sportowymi będącymi spółkami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Anders, Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr X/57/2024 z dnia 27 listopada 2024 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, będącego podstawą 

obliczania podatku rolnego na terenie Miasta i Gminy Prabuty na 2025 rok. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych  przez  

p. Dorotę Dłużeń i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, będącego podstawą 

obliczania podatku rolnego na terenie Miasta i Gminy Prabuty na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Anders, Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr X/58/2024 z dnia 27 listopada 2024 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych  przez  

p. Monikę Kuśmierską i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

 

Zwiększenie środków otrzymanych w ramach Funduszu Pomocy obywatelom Ukrainy w 

łącznej kwocie 14.546,00 zł, w tym na dodatkowe zadania oświatowe 12.506,00 zł. 

Zwiększenie dochodów/wydatków w związku z otrzymanymi dotacjami/środkami z 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego o kwotę 1.950,00 zł na zadania realizowane przez 

MGOPS Prabuty. 

Zwiększenie planu dochodów/wydatków w związku z otrzymanymi środkami na wypłatę 

dodatku gazowego w kwocie (+) 4.274,66 zł. 

Dostosowanie planu dochodów otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski Ład 

„Porządkowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie byłego Sanatorium”(-)290.802,75 zł. 

Zabezpieczenie 100.000,00 zł na wniesienie wkładu do spółki PEWIK na realizację zadania 

pn. „Budowa sieci wodociągowej, kanalizacyjnej przy ulicy Sportowej (ul. Ks. Isakowicza-

Zalewskiego) 

Zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia w szkołach w kwocie 513.000,00 zł. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Anders, Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr X/59/2024 z dnia 27 listopada 2024 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Prabuty. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych  przez  

p. Monikę Kuśmierską i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Anders, Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr X/60/2024 z dnia 27 listopada 2024 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

11. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

Radny p. Grzegorz Gintowt spytał, jak zadysponowane są pieniądze w budżecie z tytułu 

niewypłaconych diet radnych, wynikające z nieobecności i czy można je przeznaczyć na 

stypendia dla młodzieży. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że środki przeznaczone na diety w budżecie są wyliczone z 

uwzględnieniem nieobecności na komisjach i sesjach. 

Radny Grzegorz Gintowt  spytał czy radni mogą uczestniczyć w  obradach sesji zdalnie i 

poprosił o sprawdzenie tej kwestii pod względem formalnym. 

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady X sesji Rady Miejskiej w Prabutach zostały 

zakończone. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej  w Prabutach 

Marcin Domagalski 

Przygotował(a): Edyta Szudarska 

 


